
PROTOKOL NR XLIII/l3

z n dzwyczajrlei sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 22 paf.dziernika 2013 roku w Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej

w Jpdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1500 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XLIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 20 radnych i orzekl,

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnego Zdzista:wa Adamczyka na

sekretarza obrad XLIII sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono. Radny
Z. Adamczyk wyrazil zgodE na kandydowanie.

Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnego Z. Adamczyka
na sekretarza obrad XLIII sesji Rady Miej skiej w JEdrzejowre:

Zakandydaixqradnego - 20 glos6w
Przeciw - 0 glos6w

Wstrzymalo siE - 0 glos6w

Rada Miejska w JEdrzejowie jednoglo5nie wybrala radnego Z. Adamczyka
na sekretarza obrad XLIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie obrad,
2. Uchwala w sprawie zawarcia porozumienia pomiEdzy jednostkami samorz4dowymi
Powiatu Jgdrzejowskiego w sprawie wsp6lnego przygotowania i przeprowadzenia
postgpowaf o udzielenie zam6wiefi publicznych na zakup i Swiadczenie uslug dystrybucji
energii elektrycznej w ramach Powiatowej Grupy Zakladowej Energii Elektrycznej,
3.  Zamkniqcie obrad.

Ad.2
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kqdra odczltal uzasadnienie proj ektu uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz poprosil o zabranie glosu Burmistrza M. Piszczka
w sprawie w/w uchwaly.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 Gmina Jpdrzej6w do tej pory dysponuj4c umow4
wieloletni4 zawall4 na czas nieokeSlony, negocjowala, co roku warunki, na kt6rych
pobieramy energig elektryczn4 konkretnie stawki w poszczeg6lnych grupach taryfowych.
W ci4gu ostatnich dw6ch lat koszty zaopatrzenia w energiq elektrycznq zostaly gwaltownie
zmniejszone. Audyt, kt6ry byl przeprowadzony w projekcie m6wi o skali oszczEdnoici dla
Gminy Jqdrzej6w rzEdu kilku procent. Nie s4 to du2e kwoty i byd moZe negocjacje
z ZaHadem Energetycznym dalyby podobny efekt jak postgpowanie, ale firma kt6ra zostala
wybrana jako konsultant w procesie udzielenia zam6wienia publicznego na zaopalrzenre
w energig elektryczn4 wskazywala okolo 60/0,7 ,o/o,8%o oszczgdnoSci dla Gminy JEdrzej6w.
W ubieglym roku spowodowaliSmy spadek o okolo 20% jednorrzowo. Gmina Jgdrzej6w ma
prawdopodobnie najniZsze ceny z podmiot6w wymienionych w Porozumieniu. Toczy siq
dyskusja, czy przy umowach wieloletnich powinien by6 przeprowadzony przetarg



w przypadku zmiany ceny, czy mozn ffaktowai umowE jako obowi4zuj4cq i jedynie
aneksowa6 ceny. Zdecydo*aliSmy sig wziqf udziatr w postEpowaniu z uwagi na oszczgdno3ci.
Nie wszystkie gminy zdecydowaly siq na rozwiqzanie umowy z Zakladem Energetycznym,
czp56 gmin przeprowadzila samodzielnie postgpowanie o udzielenie zam6wienia publicznego.
Im wipcej podmiot6w w Grupie Zakupowej , tym cena bgdzie niZsza.
Radny T. Lesiakowski zapy4al, dlaczego Gmina Naglowice nie jest zawafta w porozumieniu.
Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej M. Pqdzik-Prawda
poinformowala, i2 Gmina Naglowice ma wazne porozumienie do korica przyszlego roku
zPGE.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo udzial20 radnych.

Za
Przeciw

- 20 glos6w
- 0 glos6w

Wstrrymalo sig 0 glos6w
/Uchwala nr XLII/387/13 w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Pawei Blaszkiewicz o 15r0zamkn4l obrady XLIII sesji Rady Miejskiej
w Jedrzeiowie.

Przewodniczqcy
Rady Mieiskiei w Jldrzeiowie
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